
Protokół Nr XX/15

z  XX  sesji  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach,  która  odbyła  się  w  dniu
17  grudnia  2015r.  w  sali  nr  4  Urzędu  Miejskiego  w  Pabianicach
ul. Zamkowa 16

Stan Radnych – 23
Obecnych - 23

Ad.1. 
Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski otworzył o godz. 12.00 XX sesję
Rady  Miejskiej  w  Pabianicach.  Powitał  Radnych,  Prezydenta  z  jego
najbliższymi współpracownikami oraz pozostałych zaproszonych gości. 

Ad.2
Przewodniczący Rady Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  wszyscy radni
otrzymali porządek obrad.(Zał. Nr 1) 

Poprosił  o  wskazanie  projektów  uchwał,  które  będą  przyjmowane
w głosowaniu imiennym. Nie ma

Ad.3.
dot.  Powołania Komisji Uchwał i Wniosków.
Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski zaproponował do Komisji Uchwał
i  Wniosków radnych: Krzysztofa Rąkowskiego, Grażynę Wójcik,  Wojciecha
Wójtowicza. Radni wyrazili zgodę.

Głosowanie:  za  przyjęciem  ww.  składu  –   za  –   23,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0 . Ww. skład Komisji został przyjęty jednogłośnie.

Ad.4.
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  przedstawił  projekt  uchwały
w sprawie opłaty targowej. (Zał. Nr 1)  Zmiany przedstawione w projekcie
uchwały są konieczne w związku ze zmianą przepisów prawa  tj.art.15  ust.l
ustawy z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych. Stawki
obowiązywać będą od 1 stycznia 2016 r. W związku z powyższym dokonuje
się  ujednolicenia  opłat  wprowadzając  jedną  stawkę  opłaty targowej  na
wyznaczonym stanowisku handlowym oznaczonym numerem porządkowym
tj. 8,50 zł zamiast dotychczasowej opłaty 8,50 zł i 11,40 zł oraz drugą opłatę
3 zł dla sprzedaży dokonywanej w inny sposób ( z wózki ręcznego, roweru,
ręki, kosza, skrzynki itp.). Opłata targowa za handel na stanowisku powyżej
18m2 ulega zmniejszeniu z kwoty 11,40 zł na 8,50 zł. Ponadto wprowadzono
opłatę: z ręki, kosza - sezonowych płodów rolnych i leśnych - 1 zł. 
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Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Budżetu  i  Finansów  oraz  Komisja  Gospodarki
Komunalnej i Inwentaryzacji.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Przewodniczący Komisji  Krzysztof  Rąkowski  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Radna Monika Cieśla zapytała, czy nie ma żadnego innego wzrostu opłaty
targowej w jakimkolwiek zakresie, czy są tylko obniżenia.

Dyrektor  Stanisław Wołosz  powiedział,  że  są  obniżenia,  ale  nastąpił  inny
podział sposobu dokonywania sprzedaży. 

Prezydent  Miasta Grzegorz Mackiewicz wprowadził  autopoprawkę w  § 2.2
ppkt. 1, 2 i 3 polegającą na zmianie wysokości opłaty z 3 zł na 2,70 zł. 

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  z  autopoprawką  –  23,
przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XX/232/15 została podjęta. (Zał.
Nr 3)

Ad.5.
Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła  projekt uchwały w sprawie zmian
budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – dot. kwoty 5.982 zł - proj. Nr 1
(Zał.  Nr  4).  W związku z  Umową nr  593/OZ/D/2015 o dofinansowanie  ze
środków  WFOŚiGW  w  Łodzi zadania  pn."Usunięcie  i  unieszkodliwienie
wyrobów  zawierających  azbest  pochodzących  z  terenu Miasta  Pabianic"
przyznaną dotację w wysokości 5.982 zł przeznacza się na realizację w/w
zadania.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Budżetu  i  Finansów  oraz  Komisja  Gospodarki
Komunalnej i Inwentaryzacji.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Przewodniczący Komisji  Krzysztof  Rąkowski  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Nie było uwag.
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Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  23,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XX/233/15 została podjęta. (Zał. Nr 5)

Ad.6.
Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w sprawie
zmian budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – dot. kwoty 58.536 zł - proj.
Nr 2 (Zał. Nr 6).  Decyzją Ministra Finansów ST5.4750.605.2015.29g  z dnia
19.11.2015 r. zwiększono subwencję dla Miasta Pabianic w kwocie 58.536 zł
z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej. Powyższą kwotę przeznacza
się  na  dofinansowanie  kosztów  związanych  z  wypłatą  odpraw  dla
nauczycieli zwalnianych w trybie art. 20 oraz art. 88 Karty Nauczyciela.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Budżetu  i  Finansów  oraz  Komisja  Oświaty,  Kultury  i
Sportu.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Przewodnicząca Komisji  Katarzyna Miękina przedstawiła  pozytywną opinię
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  23,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XX/234/15 została podjęta. (Zał. Nr 7)

Ad.7.
Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła  projekt uchwały w sprawie zmian
budżetu miasta Pabianic na 2015 rok - proj. Nr 3 (Zał. Nr 8). Zmiana planu
finansowego Zarządu Dróg i Zieleni Miejskiej po stronie przychodu i kosztów
wynika  z  naliczenia  odpisów  amortyzacyjnych  od  następujących  środków
trwałych  otrzymanych  w  trakcie  2015:  chodniki  w  ul.  Jarzębinowej,
Leszczynowej, odcinek ul. Olszynowej; przepust drogowy rów południowy ul.
Próżna.  Zakład  Gospodarki  Mieszkaniowej  -  Na  etapie  tworzenia  budżetu
jako  podstawę  do  obliczenia  stawki  kalkulacji  wysokości  dotacji
przedmiotowej przyjmuje się wielkość powierzchni zasobów mieszkaniowych
wg stanu na dzień 31 października 2014 roku.  W trakcie roku budżetowego
powierzchnia  zasobów  lokalowych  administrowanych  przez  zakład
ulega zmianie. Dzieje się tak wskutek procesu wyodrębniania się wspólnot
mieszkaniowych i odchodzenia  do innych  administratorów-osób fizycznych
oraz  na  skutek  wykupu  lokali. W  związku  z  powyższym  należy  dokonać
zmiany stawki kalkulacyjnej utrzymania 1 m2 zasobów. Ponadto urealnia się
wysokość  stawki  kalkulacyjnej  dotacji  przedmiotowej  przekazywanej
zakładowi  na  obsługę  zadania  w  imieniu  miasta  związanego  z  obsługą
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systemu  gospodarowania odpadami  komunalnymi.  Do  kalkulacji  dotacji
przyjmuje się uaktualnioną planowaną średnioroczną ilość osób.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Budżetu  i  Finansów  oraz  Komisja  Gospodarki
Komunalnej i Inwentaryzacji.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Przewodniczący Komisji  Krzysztof  Rąkowski  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  23,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XX/235/15 została podjęta. (Zał. Nr 9)

Ad.8.
Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w sprawie
zmian budżetu miasta Pabianic na 2015 rok – dot. kwoty 2.000 zł - proj.
Nr 4 (Zał. Nr 10). Zwiększenie dochodów realizowanych przez Żłobek Miejski
następuje  z  tytułu  opłat  za czesne,  uzyskane  środki  przeznacza  się  na
zwiększenie planu zakupu środków żywności dla dzieci w Żłobku Miejskim w
Pabianicach.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Budżetu  i  Finansów  oraz  Komisja  Zdrowia,  Polityki
Społecznej, Promocji i Bezpieczeństwa.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Przewodniczący  Komisji  Jarosław  Lesman  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Promocji i Bezpieczeństwa.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  22,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XX/236/15 została podjęta. (Zał. Nr 11)
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Ad.9.
Skarbnik Miasta Anna Łosiak omówiła  projekt uchwały w sprawie zmian
budżetu miasta Pabianic na 2015 rok z autopoprawką  - proj. Nr 5 (Zał.
Nr 12). Wydział Ochrony Środowiska - wygospodarowane środki w kwocie
4.800  zł  przenosi  się  na  uzupełnienie  kwoty  10.000  zł  na  zakup
odkurzacza, który będzie służył do sprzątania psich odchodów na terenach
należących  do  Gminy  Miejskiej  Pabianice,  oraz  będzie  wypożyczany
administratorom nieruchomości.  Kancelaria  Prezydenta  Miasta  -  w wyniku
rozstrzygnięcia  postępowania  o  udzielenie  zamówienia  publicznego  na
realizację zadania  inwestycyjnego  pn.:  zakup  serwera  bazodanowego  i
domeny kwota zabezpieczona na tym zadaniu w wysokości  60.000 zł jest
niewystarczająca  i  niezbędne  jest  zwiększona  o  20.000  zł.  do
kwoty  80.000  zł.  Środki  pochodzą  z  niezrealizowanego  zadania
inwestycyjnego – licencja zintegrowanego systemu komputerowego.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Budżetu  i  Finansów  oraz  Komisja  Gospodarki
Komunalnej i Inwentaryzacji.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Przewodniczący Komisji  Krzysztof  Rąkowski  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  23,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XX/237/15 została podjęta. (Zał. Nr 13)

Ad.10.
Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie
zmian w budżecie miasta Pabianic na 2015 rok – dot. kwoty 8.000 zł–
proj. Nr 6 (Zał. Nr 14) W ramach wydatków na zakupy inwestycyjne zostanie
zakupiony  unit  stomatologiczny  do  Szkoły  Podstawowej  nr  3  jako
wyposażenie  gabinetu  stomatologicznego.  W  Szkole  Podstawowej  nr  3
planowane jest uruchomienie gabinetu stomatologicznego w 2016 roku dla
dzieci ze szkół podstawowych w Pabianicach.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Budżetu  i  Finansów  oraz  Komisja  Oświaty,  Kultury  i
Sportu.
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Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Przewodnicząca Komisji  Katarzyna Miękina przedstawiła  pozytywną opinię
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  22,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XX/238/15 została podjęta. (Zał. Nr 15)

Ad.11.
Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  omówiła  projekt  uchwały  zmieniający
uchwałę nr XIX/231/15 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 26 listopada
2015r. w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i  deklaracji
podatkowych.  (Zał.  Nr 16)  Zmiana dotyczy zapisu punktu 4 w części  E2
formularza:  informacji  w  sprawie  podatku  od  nieruchomości  (IN-1)
stanowiącego  załącznik  nr  1  do  uchwały,  deklaracji  na  podatek  od
nieruchomości (DN-1) stanowiącego załącznik nr 2 do uchwały. W punkcie 4
części E2 załączników nr 1 i 2  uchwały NR XIX/231/15 jest: „  związane z
prowadzeniem działalności  gospodarczej  w zakresie  udzielania  świadczeń
zdrowotnych, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń – ogółem”.
Zgodnie  z  brzmieniem  wprowadzonym  przez  ustawodawcę  w  ustawie  o
podatkach  i  opłatach  lokalnych,  winno  być:   „związane  z  udzielaniem
świadczeń  zdrowotnych  w  rozumieniu  przepisów  o  działalności  leczniczej
zajęte  przez  podmioty  udzielające  tych  świadczeń-ogółem.”Zgodnie  z
zaleceniem RIO zapis punktu 7, rozbija się na bardziej szczegółowy dodając
punkt  8.  Wcześniej  w  punkcie  7  było:  „pozostałe,  w  tym  zajęte  na
prowadzenie  odpłatnej  statutowej  działalności  pożytku  publicznego  przez
organizacje pożytku publicznego – ogółem”. Po zmianie punkt 7 otrzymuje
brzmienie: „Zajęte na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku
publicznego – ogółem” a dodany punkt 8: „ pozostałe, inne niż wymienione w
pkt. 5-7 – ogółem”. W trosce o przejrzystość zapisu formularzy, proponuje się
mimo zmiany tylko ww. zapisu, zamienić, jednak cały formularz IN-1 i DN-1,
co ułatwi podatnikom wyszukanie poprawnej wersji w BIP.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Budżetu i Finansów.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Nie było uwag.
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Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  22,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XX/239/15 została podjęta. (Zał. Nr 17)

Ad.12.
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  przedstawił  projekt  uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  ugody sądowej  (Zał.  Nr  18).
Delegacja uzasadniająca podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
zawarcie przez Miasto ugody sądowej w sprawie sygn. Akt:  X GC 486/15
została ujęta we wniosku. 

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała  Komisja  Budżetu  i  Finansów  oraz  Komisja  Gospodarki
Komunalnej i Inwentaryzacji.

Przewodniczący  Komisji  Tadeusz  Feliksiński  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Budżetu i Finansów.

Przewodniczący Komisji  Krzysztof  Rąkowski  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  –  23,    przeciw  –  0,
wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XX/240/15 została podjęta. (Zał. Nr 19)

Ad.11.
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  przedstawił  projekt  uchwały
w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek nr 29-116/9 i 29-
116/10  położonych  przy  ul.  Podmiejskiej  65  E.  (Zał.  Nr  20)  Prezydent
Miasta  Pabianic  po  przeprowadzeniu  analizy  aktualnego  stanu
zainwestowania części obszaru miasta w rejonie ul. Podmiejskiej, możliwości
jego  rozwoju  w świetle  tworzonych  obecnie  dokumentów  (projekt
"Modernizacja  infrastruktury  komunikacyjnej  wraz  z  budową  dróg  dla
rowerów",  aktualizacja  "Strategii  Rozwoju  Miasta  Pabianice"),  a  także
dokonaniu  oceny  aktualności  zapisów  dotyczących  przeznaczenia  terenu
zawartych  w  obowiązującym  miejscowym  planie  zagospodarowania
przestrzennego  uwzględniającej  wnioski  złożone  do obowiązującego
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego,  stwierdził,  iż
zachodzi  konieczność  podjęcia  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do
sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego dla
terenu działek nr 29-116/9 i 29-116/10 położonych przy ul. Podmiejskiej 65 E,
zawierającego  fragment  obszaru  objętego  obowiązującym  miejscowym
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planem zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie
„Klimkowizny”  w Pabianicach  (zatwierdzonym  uchwałą  RMP  z  dnia
17.12.2003 r. Nr XXII/168/03, publikacja Dz.Urz.Woj.Łódz. Nr 61, poz. 552 z
dnia  22.03.2004 r.).  Sporządzenie  nowego  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  ma  na  celu:  lepsze  skomunikowanie
terenów mieszkalnych zlokalizowanych w rejonie ul. Podmiejskiej z centrum
Pabianic, dostosowanie zapisów i rysunku planu do planowanych miejskich
inwestycji drogowych (lokalizacja pętli autobusowej), wprowadzenie zapisów
umożliwiających  realizację  wytycznych  zawartych  w  ramach  realizacji
projektu "Modernizacja infrastruktury komunikacyjnej wraz z budową dróg dla
rowerów",  zmianę  zapisów  obowiązującego  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego,  ograniczającego  działalność
inwestycyjną na terenie działek objętych przystąpieniem (w obowiązującym
planie  teren  ww.  działek  przeznaczony  jest  pod  zbiornik  retencyjny,  który
powstał w innej lokalizacji na terenie sąsiedniej gminy Dobroń), dostosowanie
zapisów dotyczących podziałów do aktualnego stanu zainwestowania terenu
oraz planowanych miejskich inwestycji. Przedmiotowa uchwała obejmie teren
o powierzchni ok. 0,77 ha, obejmujący nieruchomości o nr ew. 116/9 i 116/10,
położone  w  obrębie  P- 29,  będące  własnością  Gminy  Miejskiej Pabianice.
Biorąc pod uwagę powyższe fakty,  zgodnie z art.  14 ust.  4 ww. ustawy o
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, Prezydent Miasta Pabianic
przedstawia Radzie Miejskiej w Pabianicach projekt uchwały o przystąpieniu
do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
„Podmiejska-Krańcówka”. 
Wprowadził  autopoprawkę  w  § 2  polegającą  na  zmianie  brzmienia:
„Podmiejska - Zajezdnia” na słowa: „Podmiejska – Krańcówka”.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  poinformował,  że  uchwałę
opiniowała Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Przewodniczący Komisji  Krzysztof  Rąkowski  przedstawił  pozytywną  opinię
Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwentaryzacji.

Nie było uwag.

Głosowanie:  za  podjęciem  powyższej  uchwały  z  autopoprawką  –  23,
przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Uchwała Nr XX/241/15 została podjęta.(Zał.
Nr 21)

Ad.12.
Prezydent  Miasta  Grzegorz  Mackiewicz  podziękował  za  dzisiejszą  sesję.
Przeprosił za nieobecność kilku dyrektorów jednostek na posiedzeniu Komisji
ze  względu  na  szczególny  okres  pracy  nad  budżetem  i  ze  względu  na
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kwestię komunikacyjną, ponieważ nie zostali skutecznie powiadomieni. 

Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski poprosił Naczelnik Renatę Sielczak
o  przybliżenie  sprawy  strony  internetowej  dot.  planu  zagospodarowania
przestrzennego.

Naczelnik  Renata  Sielczak  przedstawiła  informację  o  zakładce  –
zagospodarowanie  przestrzenne  będącej  na  stronie  internetowej  Urzędu
Miejskiego  w  Pabianicach.  Powiedziała,  że  radni  za  pośrednictwem Biura
Rady otrzymają link do tej zakładki.

Przedstawiciele Przedszkola Miejskiego Nr 11 złożyli życzenia z okazji Świąt
Bożego Narodzenia.

Przewodniczący  Rady Andrzej  Żeligowski  zamknął  obrady  XX  sesji  Rady
Miejskiej w Pabianicach o godz. 12.50

Zał. Nr 22 - Komisja Uchwał i Wniosków

Załączniki ujęte w protokóle są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.

       Protokółowała:                                            Obradom przewodniczył:

    Agnieszka Michel                                          Andrzej Żeligowski
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